
 

 

Protokół nr 18/2016 

 

  

 

z XVIII zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 26 kwietnia 2016r., która odbyła się przy                           

ul. Naczelnej 12 w Krakowie, o godzinie 18.00. 

 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III p.Aniela Pazurkiewicz.  

 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych (lista obecności jako załącznik nr 1), a zatem obrady 

oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła porządek obrad (załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poinformowała, że jako pierwszy będzie omawiany druk nr 177. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 187. Obecnych podczas głosowania 14 radnych: 

Głosów „za” – 14 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 188. Obecnych podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 189. Obecnych podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 190. Obecnych podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 191. Obecnych podczas głosowania 15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz stwierdziła, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III projekt porządku obrad 

wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad. 

 

 

 

 

  



Ad.3 

Radny p.Łukasz Wantuch przedstawił i omówił projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa oraz Rady Miasta Krakowa w sprawie ograniczeń kosztów organizowania „studniówek” – druk nr 

153.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział: przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radny p.Franciszek Kasznik, radny p.Lukasz Wantuch, radny 

p.Piotr Moskała, radny p.Rafał Miś, radny p.Daniel Wiśniowski, radna p.Wanda Zasada, radna p.Małgorzata Janiec. 

 

 Rada p.Wanda Zasada postawiła wniosek dot. zamknięcia dyskusji. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie w/w wniosku. Obecnych podczas głosowania 18 

radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 1 

Głosów „wstrzymujących się” - 2 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

19 radnych: 

Głosów „za” – 1 

Głosów „przeciw” - 14 

Głosów „wstrzymujących się” - 4 

Uchwała nie została przyjęta. 

 

 

 

 

Ad.4 

Radny p.Łukasz Wantuch przedstawił i omówił projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa oraz Rady Miasta Krakowa w sprawie zorganizowania „Targów Dobrego Powietrza” – druk nr 154. 

  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział: radna p.Karolina Manikowska, radny p.Franciszek Kasznik, radny p.Rafał Miś, przew. 

p.Aniela Pazurkiewicz, radny p.Daniel Wiśniowski, radny p.Piotr Majak. 

 

Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

Po przerwie. 

 

Radny p.Łukasz Wantuch wprowadził autopoprawki Grupy Radnych, po poprawkach projekt uchwały ma postać: 
 

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie 

zorganizowania „Targów Czystego Powietrza”. 

 

Na podstawie § 3 pkt. 3 lit. k uchwały nr XCIX/1497/14 Rady Miasta 

Krakowa z dnia 12 marca 2014 r., w sprawie organizacji i zakresu 

działania Dzielnicy III Prądnik Czerwony w Krakowie (Dz. Urz. Woj. 

Mał. z dnia 27.03.2014 poz. 1839) uchwala, co następuje:  

  

§1 

Wnioskujemy o zorganizowanie „Targów Czystego Powietrza” 

mających na celu przybliżenia właścicielom pieców węglowych 

sposobów na ich likwidację.   

 

§2 

Udział w targach, zarówno dla wystawców jak i odwiedzających, 

powinien być bezpłatny. Podczas targów mogą odbywać się prezentacje 



przygotowane przez odpowiednie wydziały UMK, np. Wydział 

Kształtowania Środowiska.  

§3 

Głównym wystawcom targów byłyby firmy zajmujące się likwidacją 

pieców węglowych, które otrzymałyby powierzchnię wystawienniczą 

bezpłatnie. 

 

§4 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 

 

Uzasadnienie  

Uchwała jest zgodna z kompetencjami Rady Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony. 

 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały wraz z wniesionymi 

autopoprawkami. Obecnych podczas głosowania 20 radnych: 

Głosów „za” – 20 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVI/147/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.5 

Radny p.Łukasz Wantuch przedstawił i omówił projekt uchwały Grupy Radnych w sprawie  wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dotyczącego wykupu gruntów oraz utworzenia skweru miejskiego „Celarowska” – druk nr 155.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Piotr Majak, radna p.Agnieszka Jasiówka, przew. p.?Aniela Pazurkiewicz, radny 

p.Stanisław Skrzyński, radny p.Jacek Wojs, radny p.Rafał Miś.  

 

Radny p.Rafał Miś złożył wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do przedmiotowej Komisji. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie w/w wniosku. Obecnych podczas głosowania 17 

radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty i projekt uchwały został odesłany do Komisji Zagospodarowania Przestrzennego Infrastruktury 

Komunalnej i Budownictwa. 

 

 

Ad.6 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty podziału 

środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2016 roku – druk nr 156   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVI/137/2016 została przyjęta. 

 

Ad.7 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na rok 2016  – druk nr 157   

Wprowadziła autopoprawkę: 

-w §2 pkt. a zamiast SP nr 2 będzie SP nr 64 



-w §5 lit. l skreśla się „ul.Lublańska” 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Piotr Gaweł, przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radny p.Rafał Miś, radna p.Agnieszka 

Jasiówka, radny p.Łukasz Wantuch.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVI/138/2016 została przyjęta. 

 

Ad.8 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku do 

Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia korekty na zadaniu inwestycyjnym wprowadzonym do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej  planowanego przez Radę Dzielnicy III Prądnik Czerwony do realizacji w latach 

2016 - 2019 – druk nr 158. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Rafał Miś, radny p.Maciej Kalemba, przew. p.Aniela Pazurkiewicz. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVI/139/2016 została przyjęta. 

 

Ad.9 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Lokali Komunalnych w sprawie 

opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego  przy al. 29 Listopada 41b objętego wnioskiem                       

nr ML-02.7123.733.2015.AJ  – druk nr 159.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych podczas 

głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVI/140/2016 została przyjęta. 

 

Ad.10 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie  opinii w sprawie prawa trwałego zarządu nieruchomości 

oznaczonych jako działki ewidencyjne nr 103, nr 106, nr 104,  nr 107, nr 1006/1, nr 1006/4, obręb 23 jednostka 

ewidencyjna Śródmieście (tereny zielone przy ul. Celarowskiej w Krakowie) – druk nr 160. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz oddała prowadzenie sesji swojemu Zastępcy p.Mateuszowi Drożdżowi. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Stanisław Skrzyński, radny p.Łukasz Wantuch.  

 

Z-ca przewodniczącej p.Mateusz Drożdż poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

17 radnych: 

Głosów „za” – 17 



Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVI/141/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.11 

Radny p.Stanisław Skrzyński i radny p.Mateusz Drożdż przedstawili i omówili projekt uchwały Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie uspokojenia ruchu 

samochodowego w rejonie ulic Ślicznej, Kantora, Ostatniej, Ogrodniczej, Ładnej i Szkółkowej  – druk nr 161. 

Wprowadzono autopoprawkę: w §2 po słowie „wyznaczenia” dopisuje się „przejść dla pieszych”. 

 

Z-ca przew. p.Mateusz Drożdż zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

W dyskusji wzięli udział: p.Stanisław Skrzyński, radny p.Daniel Wiśniowski, radny p.Mateusz Drożdż. 

 

Z-ca przewodniczącej p.Mateusz Drożdż poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVI/142/2016 została przyjęta. 

 

Z-ca przew. p.Mateusz Drożdż oddał prowadzenie seji Przewodniczącej p.Anieli Pazurkiewicz. 

 

Ad.12 

Radny p.Stanisław Skrzyński i radny p.Mateusz Drożdż przedstawili i omówili projekt uchwały Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie  ustawienia znaków 

drogowych B-33 i B-18 przy ul. Ostatniej  – druk nr 162.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych podczas 

głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVI/143/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.13 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie bezpieczeństwa w ruchu drogowym w ciągu ul. Ślicznej – druk               

nr 163. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych podczas 

głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVI/144/2016 została przyjęta. 

 

Ad.14 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie tabliczek edukacyjnych na przejściach dla pieszych – druk nr 164. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag.  

 



Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych podczas 

głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVI/145/2016 została przyjęta. 

 

Ad.15 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie  zmian  w organizacji ruchu w rejonie ulic Ślicznej i Meissnera – 

druk nr 165. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych podczas 

głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XVI/146/2016 została przyjęta. 

 

 

 

Ad.16 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. Nie było uwag. Protokół został przyjęty. 

   

 

 

 

 

Ad.17 

Oświadczenia i komunikaty 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poinformowała, iż kolejna sesja odbędzie się 22 marca 2016r.                            

o godz. 18.00.  Poinformowała, że Dni Dzielnicy III odbędą się na stadionie Wieczysta w dniu 11 czerwca 2016r., 

przypomniała o objazdach placówek oświatowych. 

 

Poruszono temat zamierzeń drogowych na terenie Dzielnicy III – budowy ul. Iwaszki, przekazanie własności 

ul.Łepkowskiego – w dyskusji wzięli udział: radny p.Stanisław Skrzyński, radna p.Agnieszka Jasiówka, przew. 

p.Aniela Pazurkiewicz. 

 

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz zamknęła posiedzenie sesji o godz. 20.20. 

 

 

Prowadzący obrady: 

Aniela Pazurkiewicz  

Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III 

 

Mateusz Drożdż 

Z-ca Przewodniczącej Rady i Zarządu Dzielnicy III 

 

 

Protokół sporządziła:  

Małgorzata Żaba 

 


